

CHAKRAPANI AYURVEDA

CLINIC & RESEARCH CENTER



April 2, 2019 / 2 avril 2019

To Whom It May Concern:

Nous, soussignés, Chakrapani Ayurveda Clinic & Research Center, Jaipur, clinique fondée par le Dr Rajesh Kotecha, affirmons que le Centre Ayurveda d'Aquitaine, 20 avenue Montaigne, 33160 SAINT MEDARD EN JALLES, FRANCE, (Ass.P.P.A), présidé par Marie Christine Campo-Paysaa, est notre représentant exclusif, pour la France, pour tout ce qui concerne l'Ayurveda, ses formations, ses consultations, sa promotion et son développement à tous les niveaux. Cette représentation existe depuis 2004, et seul le Centre Ayurveda d'Aquitaine, a l'autorisation et le droit d'user et d'utiliser le nom du Dr Kotecha et celui de Chakrapani Ayurveda Clinic, à des fins commerciales, en vue de profiter de la notoriété de notre organisation.

We, the undersigned, Chakrapani Ayurveda Clinic & Research Center, Jaipur, clinic founded by Dr. Rajesh Kotecha, affirm that the Ayurveda Center of Aquitaine, 20 avenue Montaigne, 33160 SAINT MEDARD EN JALLES, FRANCE, (Ass.PPA), chaired by Marie Christine Campo-Paysaa, is our exclusive representative, for France, for everything related to Ayurveda, its training, its consultations, its promotion and its development at all levels. This representation exists since 2004, and only the Ayurveda Center of Aquitaine, has the authorization and the right to use the name of Dr. Kotecha and that of Chakrapani Ayurveda Clinic, for commercial purposes, in order to benefit the notoriety of our organization.



Manish Kumar
(CEO & Authorized Signatory)



Reg. No. : R09093002



Reg. No. : R09121601



8, Diamond Hill, Behind Birla Mandir, Tulsi Circle, Shanti Path, Jaipur-4 (INDIA)

Phone : +91-141-2624003, Fax : +91-141-2620746

<http://chakrapaniayurveda.com> • <http://ayu.in> • <http://learnayurveda.com>